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Abstract (en)
In a filling material for cushions, seats, pillows or beds composed of foam plastics offcuts and fibres, the small elongated pieces of foam plastics
offcuts (1,3) of foamed polyurethane having an apparent density of 30 to 85 kg/m<3> are mixed with curled synthetic fibres (2) in a mixture
proportion of at least 10 : 1 in such a manner that the curled fibres (2) tightly embrace the individual foam plastics offcuts (1,3). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Füllgut für Polster, Sitze, Kissen oder Betten aus Schaumstoffabschnitten und Fasern sind die kleinteiligen, länglichen
Schaumstoffabschnitte (1,3) aus Polyurethan-Schaumstoff mit einer Rohdichte von 30 bis 85 kg/m³ derart mit gekräuselten synthetischen Fasern
(2) in einem Mischungsverhältnis von mindestens 10 : 1 vermischt, daß die gekräuselten Fasern (2) die einzelnen Schaumstoffabschnitte (1,3) dicht
umschlingen.
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